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ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MARGINEA 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 28 decembrie 2023, în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei 

Marginea, judeţul Suceava 
 

 Consiliul local al comunei Marginea a fost convocat în şedinţă ordinară prin Dispoziţia 
primarului comunei Marginea nr.388 din 21.12.2023. 
 Domnul primar Gheorghe Lazar le mulțumește consilierilor pentru prezență. 
 Ședința este transmisă în direct pe o rețea de socializare. 
 La ședință participă domnul Mihalescu Gavril –inspector urbanism. 
 Domnul consilier Nichitean Dumitru, următorul decan de vârstă în absența domnului 
Magopăț Gheorghe, precizează că la ședința sunt prezenți 16 consilieri dintr-un total de 17 
convocați, iar ședința este legal constituită; lipsește domnul Magopăț Gheorghe.; îl roagă pe 
domnul consilier Hanțari Gheorghiță, președintele ales pe luna decembrie 2023 să conducă 
lucrările ședinței. 
 Acesta dă cuvântul domnului primar Lazar Gheorghe, care prezintă următoarea ordine de 
zi a ședinței: 
 1.Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa ordinară din data de 
28.11.2023. 
 Prezintă: secretarul general al comunei. 
 2.Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa extraordinară de 
îndată din data de 14.12.2023. 
 Prezintă: secretarul general al comunei. 
 3.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.836 din 18.12.2023 privind aprobarea organizării 
reţelei şcolare de învăţământ preuniversitar de stat în UAT comuna Marginea, județul 
Suceava în anul şcolar 2024-2025. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 

Aviz comisie: Comisia pentru  Comisia pentru învăţământ, sănătate şi familie, activităţi 
social-culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie copii, tineret şi sport. 
 4.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18073 din 20.12.2023 privind aprobarea decontării 
costurilor de transport pentru cadrele didactice navetiste din unităţile de învăţământ de pe 
raza UAT comuna Marginea, judeţul Suceava. 

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului 

şi turism. 
 5.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.942 din 19.12.2023 privind aprobarea 
documentației tehnico-economice faza Studiu de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţii ”Extindere rețea electrică aeriană de iluminat public și 
montare corpuri de iluminat în comuna Marginea, județul Suceava”.  

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului 

şi turism. 
 6.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18103 din 21.12.2023  privind aprobarea Devizului 
General actualizat, a caracteristicilor principale și indicatorilor tehnico-economici actualizați 
ca urmare a aplicării Dispozițiilor de șantier nr. 1 si 2, pentru obiectivul de investiții 
“Modernizare infrastructură rutieră în comuna Marginea, judetul Suceava – Obiectul  2 – 
Construcție pod Vasilovschi – Moldovan”. 

Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
Aviz comisie: Comisia pentru activităţi economico-financiare, agricultură, protecţia mediului 

şi turism. 
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 7.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18068 din 20.12.2023 privind aprobarea scoaterii la 
închiriere, prin licitație publică, a unor suprafețe de teren din domeniul privat al comunei 
Marginea în zona „Industrială” şi întocmirea documentaţiei în acest sens. 
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de disciplină. 
 8.Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18068 din 20.12.2023 privind aprobarea scoaterii la 
închiriere, prin licitație publică, a unei suprafețe de 5957 mp teren din domeniul privat al 
comunei Marginea, identică cu parte din imobilul nr.40094 din CF 40094,  categoria 
«neproductiv» în zona „Piaţă” şi întocmirea documentaţiei în acest sens.  
 Inițiator:Gheorghe Lazar -primarul comunei. 
 Aviz comisie: Comisia pentru  amenajarea teritoriului şi urbanism, juridică şi de disciplină. 
 9.Diverse. 

Se supune la vot ordinea de zi. 
Voturi pentru=16 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 

Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu 
Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, 
Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=0.Odine de zi aprobată. 

Onciul Adrian-Valentin, secretar general, se adresează doamnei/domnilor consilieri locali 
cu solicitarea ca aceștia să comunice dacă au sesizat existența vreunui potențial conflict de 
interese/incompatibilitate cu privire la proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi a 
ședinței ordinare din data de 28 decembrie 2023? 
 Nu vor participa la dezbateri și nici la vot la punctele menționate în dreptul fiecăruia, 
următorii consilieri locali: 
 1.Curea Iliuță  -la punctele nr.7 și nr.8; 
 2.Derevlean Gavril  -la punctul nr.7; 
 3.Vicol Marius  -la punctele nr.7 și nr.8; 
 Punctul nr.1: Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa ordinară 
din data de 28.11.2023. 

Domnul viceprimar Hînțar Gavriluță propune ca procesul-verbal să fie aprobat fără a mai fi 
citit. 

Se supune la vot procesul-verbal. 
Voturi pentru=16 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 

Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu 
Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, 
Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=0.Proces-verbal aprobat. 
 Punctul nr.2: Prezentarea spre aprobare a procesului-verbal încheiat în şedinţa 
extraordinară de îndată din data de 14.12.2023. 

Domnul viceprimar Hînțar Gavriluță propune ca procesul-verbal să fie aprobat fără a mai fi 
citit. 

Se supune la vot procesul-verbal. 
Voturi pentru=16 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 

Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu 
Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, 
Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=0.Proces-verbal aprobat. 
 Punctul nr.3: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.836 din 18.12.2023 privind aprobarea 
organizării reţelei şcolare de învăţământ preuniversitar de stat în UAT comuna Marginea, 
județul Suceava în anul şcolar 2024-2025. 
 Avizul comisiei: consilier Hrițcan Iliana- Comisia pentru învăţământ, sănătate şi familie, 
activităţi social-culturale, culte, muncă şi protecţie socială, protecţie copii, tineret şi sport,  
avizează favorabil proiectul de hotărâre și propune consiliului să voteze proiectul în forma 
prezentată de inițiator. 
 Nefiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=16 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu 
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Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, 
Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=0.Hotărârea nr.93. 
 Punctul nr.4: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18073 din 20.12.2023 privind aprobarea 
decontării costurilor de transport pentru cadrele didactice navetiste din unităţile de 
învăţământ de pe raza UAT comuna Marginea, judeţul Suceava. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 
 Nefiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Voturi pentru=16 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 
Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu 
Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, 
Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=0.Hotărârea nr.94. 
 Punctul nr.5: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.17.942 din 19.12.2023 privind aprobarea 
documentației tehnico-economice faza Studiu de Fezabilitate și a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţii ”Extindere rețea electrică aeriană de iluminat public și 
montare corpuri de iluminat în comuna Marginea, județul Suceava”.  
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 

DISCUȚII: 
1.consilier Grigorean Constantin: pe strada Piețeii se vor monta stâlpi și corpuri de 

iluminat; care este amplasamentul? 
-primar Lazar Gheorghe: există deja stâlpi care nu au montate corpuri de iluminat; în plus, 

va fi amplasat încă un stâlp la intersecția cu strada Dallas; 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Voturi pentru=16 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean Constantin, 

Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu 
Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, 
Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=0.Hotărârea nr.95. 
 Punctul nr.6: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18103 din 21.12.2023  privind aprobarea 
Devizului General actualizat, a caracteristicilor principale și indicatorilor tehnico-economici 
actualizați ca urmare a aplicării Dispozițiilor de șantier nr. 1 si 2, pentru obiectivul de investiții 
“Modernizare infrastructură rutieră în comuna Marginea, judetul Suceava – Obiectul  2 – 
Construcție pod Vasilovschi – Moldovan”. 
 Avizul comisiei: consilier Onufrei Ioan- Comisia pentru activităţi economico-financiare, 
agricultură, protecţia mediului şi turism avizează favorabil și propune consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 

DISCUȚII: 
1.consilier Curea Iliuță: lucrarea este una foarte importantă, iar podul va avea în sfârșit 

niște dimensiuni corecte; în schimb, tuburile care va fi montat pentru captarea pârâului 
Floaca sunt subdimensionate; acest canal are o lungime foarte mare, de aproximativ 70-80 
m și este posibilă colmatarea atunci când vor fi acumulări de ape; ar trebui să analizăm mai 
bine soluția propusă; 

-primar Lazar Gheorghe: nu au fost operate modificări cu privire la dimensiunea tubului; 
conform ultimei vizite la fața locului de către reprezentantul Inspectoratului de Stat în 
Construcții Suceava s-a constatat că sunt respectate toate normativele; singura recomandare 
a fost să înființăm trei guri de vizitare pentru a se putea interveni în caz de colmatare, 
acestea fiind prevăzute în dispoziția de șantier; costuri suplimentare din partea consiliului 
local nu vor exista, toate cheltuiele fiind incluse în programul A. Saligny; întregul proiect a 
fost scanat și se regăsește la mapa de ședință; 

-consilier Curea Iliuță: cea mai bună soluție ar fi ca la acest canal tuburile să fie înlocuite 
cu prefabricate de dimensiune mai mare, astfel încât decolmatarea să se poată efectua cu un 
utilaj și nu manual; 
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2.consilier Vicol Marius: este posibil ca proiectul inițial să mai suporte modificări? 
-primar Lazar Gheorghe: în afară de cele supuse dezbaterii de astăzi, orice modificare va 

fi suportată de la bugetul local; 
3.consilier Derevlean Gavril: decizia de a fi realizate trei guri de vizitare este foarte bună, 

datorită lungimii canalului; 
-primar Lazar Gheorghe: de-a lungul timpului au existat câteva situații în care canalul a 

avut un debit foarte mare, dar apa nu a intrat în case, deoarece s-a deversat în pârâul 
Sucevița; 

 4.consilier Boicu Danuț: s-a constatat că proiectul inițial care prevedea o lățime de 6 m a 
podului nu era foarte bun; este bine că suntem în faza în care mai putem interveni cu privire 
la modificarea lățimii podului; totuși nu suntem foarte atenți la detalii, iar proiectantul nu a 
discutat proiectul în fața consiliului local;proiectul a fost demarat în mandatul trecut; 

-primar Lazar Gheorghe: va invita proiectantul într-o ședință viitoare, pentru a oferi detalii 
suplimentare; 

-viceprimar Hînțar Gavriluță: pârâul Floaca, până a ajunge sub podul de pe DN 17A, are 
un curs foarte sinuos care trece peste ogoarele cetățenilor, fiind doar un simplu șanț, iar 
atunci când are un debit mare se colmatează pe aceste terenuri agricole; 

5.consilier Nichitean Dumitru: în completarea celor afirmate de domnul Boicu Danuț 
precizează că în mandatul său a fost aprobat studiul de fezabilitate și mai apoi a fost întocmit 
proiectul;este foarte bine că proiectul este acum pus în valoare, iar studiul de fezabilitate și-a 
dovedit utilitatea; 

6.consilier Gheliuc Vasile: dacă acest proiect nu va fi aprobat astăzi, care sunt șansele 
noastre ca în viitor să mai putem asigura finanțarea în vederea schimbării soluției tehnice cu 
privire la înlocuirea tuburilor cu corpuri casetate? 

-primar Lazar Gheorghe: la discutarea acestui proiect de hotărâre nu se supune aprobării 
schimbarea tuburilor, fiind vorba despre modificarea lățimii podului;  

7.consilier Hrițcan Iliana: prin aprobarea studiului de fezabilitate se creează baza viitorului 
proiect; 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Voturi pentru=16 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Curea Iliuță, Grigorean 

Constantin,Grigorean Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, 
Martinescu Mircea, Lungu Florin, Nichitean Vasile-Dorel, Vicol Marius, Hrițcan Iliana, Hînțar 
Gavriluță, Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=0.Hotărârea nr.96. 
 Punctul nr.7: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18068 din 20.12.2023 privind aprobarea 
scoaterii la închiriere, prin licitație publică, a unor suprafețe de teren din domeniul privat al 
comunei Marginea în zona „Industrială” şi întocmirea documentaţiei în acest sens. 

Avizul comisiei: consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină aprobă proiectul și recomandă consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 

Nefiind discuții, se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Voturi pentru=13 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Grigorean Constantin, Grigorean 

Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Martinescu Mircea, Lungu Florin , 
Nichitean Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Hanțari Gheorghiță).Împotrivă=0; 
Abțineri=0;Nu participă la vot=3 (Curea Iliuță, Derevlean Gavril, Vicol Marius).Hotărârea 
nr.97. 
 Punctul nr.8: Proiect de hotărâre înregistrat cu nr.18068 din 20.12.2023 privind aprobarea 
scoaterii la închiriere, prin licitație publică, a unei suprafețe de 5957 mp teren din domeniul 
privat al comunei Marginea, identică cu parte din imobilul nr.40094 din CF 40094,  categoria 
«neproductiv» în zona „Piaţă” şi întocmirea documentaţiei în acest sens.  

Avizul comisiei: consilier Gheliuc Vasile: Comisia pentru amenajarea teritoriului şi 
urbanism, juridică şi de disciplină aprobă proiectul și recomandă consiliului să voteze 
proiectul în forma prezentată de inițiator. 

DISCUȚII: 
1.consilier Martinescu Mircea:este vorba despre zona situată între piață și spălătorie? 
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-primar Lazar Gheorghe: planul de amplasament și delimitare al imobilului se regăsește la 
mapă; a inițiat proiectul, deoarece o parte dintre consilierii locali au solicitat acest lucru; 

2.consilier Boicu Danuț: este vorba despre o închiriere strict pentru piață, sau se vor putea 
înscrie și pentru desfășurarea de alte obiecte de activitate? 

-primar Lazar Gheorghe: închirierea nu poate fi doar pentru piață, pentru a nu se îngrădi 
drepturile cetățenilor; pe suprafețele supuse închirierii nu se vor putea edifica construcții 
permanente; în situația în care primăria va avea nevoie de terenuri, în urma unui preaviz 
formulat în termen legal, se va solicita eliberarea terenului; aceste clauze vor fi menționate în 
contractul de închiriere. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Voturi pentru=14 (Sfîrnaciuc Dorel, Nichitean Dumitru, Grigorean Constantin, Grigorean 

Marcel, Onufrei Ioan, Boicu Danuț, Gheliuc Vasile, Derevlean Gavril, Martinescu Mircea, 
Lungu Florin , Nichitean Vasile-Dorel, Hrițcan Iliana, Hînțar Gavriluță, Hanțari 
Gheorghiță).Împotrivă=0; Abțineri=0;Nu participă la vot=2 (Curea Iliuță, Vicol Marius). 
Hotărârea nr.98. 

DIVERSE: 
1.Ocolul Silvic Marginea, adresa nr.12.168/RI/27.12.2023: informare cu privire la expirarea 

valabilității contractului de administrare a fondului forestier, pădure comunală; 
-primar Lazar Gheorghe: până la întocmirea și aprobarea noului amenajament silvic, 

preconizată a fi în prima jumătate a anului 2024, se va încheia un act adițional la vechiul 
contract; 

-consilier Derevlean Gavril: să fie prezentată situația financiară cu privire la cheltuielile și 
profitul rezultat ca urmare a administrării pădurii comunale de OS Marginea; 

2.Zlotar Samuel-Mihai, Marginea nr.179, jud.Suceava, cererea nr.17012/04.12.2023: 
solicită aprobarea cumpărării unui teren pentru a construi o casă; 

-primar Lazar Gheorghe: nu au fost identificate astfel de suprafețe de teren în zona 
solicitată (str.Tudor Vladimirescu); 

-primar Lazar Gheorghe: va fi inițiat un proiect de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de scoatere la închiriere/concesionare a suprafețelor de teren din domeniul 
privat, care va fi suspus dezbaterii publice; 

-pe data de 31.12.2023, începând cu ora 14.00 va avea loc în fața Sălii de sport un festival 
de Datini și obiceiuri de Anul Nou; vor participa mai multe formații din comună și din satele 
învecinate, grupul Păstrătorii de tradiții –Marginea coordonat de domnul Halip Aurel, precum 
și domnișoara Diana Lungu -interpretă de muzică populară cu un grup de colindători; invită 
întreg consiliul să asiste la manifestare. 

3.consilier Nichitean Dumitru: atunci când vor fi scoase la închiriere/concesionare 
suprafețele de teren este bine să menționăm în caietul de sarcini care sunt condițiile; 
 Domnul consilier Hanțari Gheorghiță, președintele de ședință, arată că toate punctele de 
pe ordinea de zi au fost epuizate și declară închisă ședința ordinară. 
 Drept pentru care am încheiat prezentul-proces verbal. 
 
 
 
 

  Președinte de ședință,                                     Secretar general comună, 
        Gheorghiță HANȚARI                                                            Adrian-Valentin ONCIUL 

 
 


